
Přednáška o přehradě Kružberk ve Vítkově 
 
Město Vítkov, které má k přehradě Kružberk geograficky - a asi i „občansky“ - 
nejblíže, požádalo při příležitosti výročí 60 let od uvedení nádrže do provozu náš státní 
podnik o přednášku na její téma. Přednáška se uskutečnila 5. května 2015 
v příjemném prostředí tamní městské knihovny a promluvili na ní generální ředitel 
podniku Ing. Jiří Pagáč a Ing. Jiří Maníček. Obsahem jejich vystoupení bylo nejen 
objasnění procesu vzniku a historie výstavby vodního díla, které z přehrad v našem 
povodí patří k těm nejzajímavějším, ale i charakteristika jejího dnešního stavu 
a představení aktivit, které jsou v nejbližší době na ní očekávány. Podle účasti, 
dotazů a celkové atmosféry v auditoriu se přednáška setkala s příznivým ohlasem 
a měla úspěch. Na Povodí Odry byl doručen oběma přednášejícím děkovný dopis 
pořadatelů. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 


